
Zäznam

z ll. zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho
rozvoja zo dňa 28.04.2022

'v Galante dňa 28.04 '2022

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode prĺvítal všetkých členov komisie,
otvoril zasadnutie a predloŽil návrh programu rokovania a predloŽil návrh programu
rokovania doplnený o nový materiál ako bod č,' 4 _ Žiadosť o predÍŽenie nájomnej
zmluvy. Takto predloŽený návrh programu (vid' niŽšie) členovia komisie jednomysel'ne
schválili.

Program:

1. Otvorenie
2' Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta ć, ''''12022 - o nakladaní

s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta
Galanta

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta ć,. ''''l2o22, ktoým sa
mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok pre pohrebiská v meste Galanta

4. Žiadosť o predĺŽenie nájmu k nebytovému priestoru na ul' Vajanského 909
v správe spol. Bysprav s r.o. Galanta - nájomca Kamila Rózsová Holičstvo -
kadernĺctvo ŽRľl.

5. oTz, kultúrny program a rozpočet XXXVI. ročníka Galantských trhov 2022
6. Ana\ýzačerpania rozpočtu oKS a ŻP zarok2121
7. TC Galandia - ústna informatívna správa
8. Rôzne
9. Záver

K bodu č.2
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta ć,. ....12022 _ o nakladaní
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta
Galanta

Materiál predloŽila Mgr. Amrichová, vedúca oKSaŽP a uprĺamila pozornosť na
navrhované zmeny predkladaného VZN. Materiál prešiel legislatívno-právnou
komisiou a veĘné pripomienkovanie práve prebieha, zatial'bez pripomienok.
Mor. Biró _ zaujimal sa o nový spôsob označovania nádob.
Mqr' Amrĺchová - pri vývoze smetí sa budÚ označovať nádoby platitel'ov, aby sme si
spravili databázu platiteľov a evidenciu vývozov' Majitelĺa ,,čiernych" smetných nádob "

si ich cez TSMG budú mÔcť doplatíť. lnak sa budú vyvážať len označené nádoby.
lnq. Pol'akovský - TSMG bude vedieť kontrolovat' ,,čierne" zberné nádoby, ktoré si
domácnosti dokúpili a nikomu za ich vývoz neplatia. Autá budú opatrené čítačkou
a smetnú nádobu bez čipu nebudú vedieť vysypať.
Mqr. Amrichová - dodala, Že dňa 16.5' bude zvolaná špeciálna komisia k odpad.
hospodárstvu a bude riešiť aktuálne témy.



Mqr' Gál _ zaujímal sa ohľadne niektoých bodov návrhu VZN. Na otázky mu
odpovedala Mgr. Amrichová, ktorá zároveřl popísala plány mesta a TSMG v ob|asti
odpadového hospodárstva v druhej polovici roka.

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia predložený materiál prerokovaIa a jednoĺhysel'ne ho odporučila
predložit'na rokovanie Mestského zastupitel'stva v Galante bez pripomienok.

K bodu č. 3

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta ć,. ....12022' ktoým sa
mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok pre pohrebiská v meste Galanta

Materiál predloŽila Mqr. Amrichová, vedúca oKSaŽP, upriamila v ňom pozornosť na
zmeny návrhu VZN v textovej časti. K zmenám v cenníku pohrebiska odovzdala slovo
lno. Poľakovskému, ktoý vysvetlil návrh zmien cenníka a zavedenie nových sluŽieb.
Úpravu cien riešil najmä porovnaním cenníkov okolitých miest a v súčinnosti s VÚc.
Mor. Amrichová - vysvetlila súvislosti ohl'adne Vo kolumbária a rozdiely medzi
montovaným kolumbáriom a tým, ktoý sa bude budovať na novom cintoríne.
Mqr' Biró _zaujlmalsa, čo bude s urnami, zaktoré časom nebude nikto platiť nájomné
a čije podľa skúseností z iných miest záajem o urnové pochovávanie.
lno' Poľakovský - urna sa bude ukladať do spoločnej miestnosti, akéhosi spoločného
hrobu, nemÔŽe sa likvidovať. Pochovávanie urnovým spôsobom je ekonomickejšie,
pozostalí nemajú d'alšie náklady s údrŽbou hrobového miesta a pod. a je o ne záujem.
Mgr. Gál _ zaujimal sa ohľadne navýšenia cien pochovávania počas víkendov, čo Ing.

Pol'akovský následne vysvetlil.

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomysel'ne ho odporučila
predIožit'na rokovanie Mestského zastupiteI'stva v Galante bez pripomienok.

K bodu č.4

Žiadosť o predĺženie nájmu k nebytovému priestoru na ut. Vajanského 909
v správe spo-l. Bysprav s r.o. Galanta - nájomca Kamila Rózsová Holiěstvo -
kaderníctvo ZAN|

Materiál predloŽil M. Fukas, konateľ spoločnosti Bysprav spol s r.o..
Mqr. Amrichová _ vysvetlila stanovisko návrhu navýšenia ročného nájomného za
mesto Galanta.
Mqr. Biró - navýšenie povaŽuje za adekvátne.
Mqr. Gál - súhlasí s názorom spol. Bysprav aj so stanoviskom oKSaŽP.

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomysel'ne ho odporučila
predložit'na rokovanie Mestského zastupitel'stva v Galante bez pripomienok.



K bodu č.5
oTz, kultúrny program a rozpočet xxxvl. ročnĺka Galantských trhov 2022

Materiál predloŽila Mqr. Amrichová, vedúca oKSaŽP a dodala, Že materiáI schválilo
Riaditel'stvo trhov ako aj Komisia kultúry a medzimest. vzťahov - gestor kultúrneho
programu. Upriamila pozornosť na navýšenia niektoých poplatkov (voda, prípojky EE)
v cenníku, vysvetlila jednotlivé poloŽky rozpočtu podujatia a spoplatnenie programu na
amfiteátri.
Mgr. Biró _ zaujímal sa ohľadne pozývania partnerských miest.
Mor. Amrichová - plánuje sa pozývať delegácie všetkých partnerských miest, ako to
bývalo aj v minulosti. Podpis zmIuvý by sa mal konať s mestom Kecskemét"

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia predložený materiál prerokovaIa a jednomysel'ne ho odporučila
predIožit'na rokovanie Mestského zastupitel'stva v Galante bez pripomienok.

K bodu č.6

Analýza čerpania rozpočtu oKs aŻP zarok2L21

Materiál predloŽila Mor' Amrichová, vedúca oKSaŽp

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomysel'ne ho odporuěila
predložit'na rokovanie Mestského zastupitel'stva v Galante bez pripomienok.

K bodu č.7
Tc Galandia - ústna informatívna správa

Ústnu informácíu o aktuálnej situácii o TC predloŽil Z. Szelle, konatel' spoločnosti.
29'4.2022 sa znovuotvára vnútorná časť TC Galandia aj so saunovou časťou. Podl'a
reakcií na sociálnych sieťach je o návštevu TC vel'ký záujem' Všetky pracovné pozície
má obsadené a vytvoril si okolo seba dobý tĺm. Spolupráca sa naštartovala aj
s veľkými organlzáciami a firmami z Galanty a okolia.

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia ústnu informáciu jednomysel'ne zobrala na vedomie.

K bodu č.8
Rôzne

a) žiadost'oz Shalom

Mqr' Bíró _ prečítal list pani Gauliederovej, ktorá do bodu rôzne musela komisiu
opustiť. V liste sa zaujímala ohl'adne riešenia situácie Žiadosti oZ Shalom a ŽNo vo'
veci zriadenia výstavy v priestoroch Neogotického kaštiel'a. List je súčasťou zápisnice
komisie.
Mgr. Sláviková - p. primátor nepodpĺsal uznesenie MsZ, nakol'ko na ňom bola
uvedená zlá výmera vybraných priestorov a odvtedy sa v tejto veci nekonalo.



Mor. Amrichová - p. primátor kontaktoval p. Smrtníka vo veci riešenia expozície a mali
sa stretnúť po vel'konočných sviatkoch. Nemá informáciu, Že by sa stretnutie
uskutočnilo.
Mor. Biró - navrhol, aby predkladateľ materiálu Žiadosti, t.j. riadíteľ MsKS opätovne
predloŽil uznesenie s upravenou výmerou na schválenie na najbliŽšom MsZ, za čo dal
následne hlasovať.

Stanovisko Komise OSCRaRR:
Komisia jednomysel'ne navrhuie riaditel'ovi MsKS predložit' na najbližšie
zasadnutie MsZ v Galante úpravu uznesenia v zmysle správnej výmery
požadovaných priestorov Neogotického kaštiel'a.

K bodu č. 9
Záver

Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró
všetkým prítomným pod'akoval za účasť a rokovanie ukončil.

Mgr. Lászlő Biró v.r.
predseda komisie

Zapisovatel'ka komisie: Mgr. Sláviková, v.r



zUzANA GAULIEDERoVÁ
Hodská 388/8, 924 01 Ga]_anta

Kontakt: 0903 462 248; e-mail-i zvzana.gauliederovaGgmai-f .com

Komisia OSCRaRR
Mesto Gafanta
Mierové nám. č. 940/I
924 1B Gal-anta

YáŽ.ená komisia OSCRaRR,

riadite] MsKS Galanta svojim ]-istom Zo dňa 27.OI.2022 adresoval
primátorovi mesta Ga]_anta Žiadosť o vyhotovenĺe zmluvy o výpožičke
priestorov NK v Ga]-ante pre oZ SHALOM, na zák]-ade pri j atého
a podpísaného uznesenia MsZ GALANTA pod č . 499-Z/202I.

Dňa 25. januára 2022 bola zo strany primátora mesta Galanta riadit'efovi
MsKS Ga]-anta zaslaná odpoveď na vyššie uvedenú Žiadosť z obsahu,
ktorej vyp1ynu1o, Že dané ,r".r"".ńie nie je v sú]_ade so Žíadosťou oZ

SHALOM' čo mafo mesto zistiť dodatočne, a d'alej poukazuj e záverom na
to, Že v najbliŽších dňoch plánuje pracovné stretnutie, abY sa všetky
návrhy opäť prekonzu]_tovali.

Do dneŠného dňa uplynulo viac ako 3 mesiace, a nie pár dní, tak z tohto
dÔvodu Žiadam uvedenú situáciu bezodkladne riešiť a napfniť a vykonať
uznesenie MsZ Ga]_anta pod č. 499_Z/202I a poskytnúť oZ SHALOM

priestory LEN v Neogotickom kaštie]-i.

Na pos1ednej kultúrnej komisii som sa osobne zúčastni1a,
sa táto situácia urýchlenea v bode rÔznom

vyrieši1a.
som apelovala na

pri MsZ

to, aby

Záverom teda Žiadam predsedu obchodnej komisie aby
bezodkladne tieŽ konal.

v tej to vec].

oo"'."j,łľ'L,^r
ederova
v Gafante

V Galante, đňa 28. apríJ.a 2022


